
Говор предсједавајуће Сталне делегације Парламентарне скупштине Босне и 

Херцеговине у Парламентарној скупштини Централноевропске иницијативе 

(ПСЦЕИ) и предсједавајуће Парламентарне димензије ЦЕИ Монике Томић на 

47. пленарном засједању Парламентарне скупштине Заједнице за економску 

сарадњу Црноморске регије (PABSEC) 

Москва, 29. јуни 2016.  

 

"Поштовани, 

Mr.Sergey NARYSHKIN, PABSEC President, Chairman of the state Duma of the 

Federal Assembly of the Russian Federation, 

поштоване колеге и колегице, даме и господо. 

Све вас срдачно поздрављам као предсједавајућа ЦЕИ ПС БиХ. 

Желим да изразим своје задовољство што присуствујем овом еминентном скупу, 

који се одржава под предсједавањем Државне Думе Руске Федерације. 

Господине предсједниће, желим да вам пренесем срдачне поздраве 

предсједавајучих оба дома ПС БиХ и желим сретан рад скупштине PABSEC. 

Поштоване колеге и колегице, 

Босна и Херцеговина, посљедње двије деценије биљежи сталан напредак, мада 

још увијек постоје препреке и застоји у њеном економском развоју као и застоји на 

њеном европском путу. 

Обзиром да се и Босна и Херцеговина као и друге европске земље суочава са 

економском кризом, тероризмом  као и избјегличком кризом , треба истачи значај 

регионалне сарадње  и повезивања у превазилажењу тих проблема. 



Важно је рећи  о значају парламентарне сарадње јер кроз парламентарну сарадњу 

може се  јачати економски, привредни, инфраструктурни, културни и сваки други 

развој . 

Поштовани  господине предсједниће још једном се захваљујем на позиву желим 

вам честитати на одличној организацији Генералне скупштине PABSEC-a, ове 

врло значајне међународне организације. 

Такође желим  да честитам гђи. Маји Гојковић, предсједници Народне скупштине 

Републике Србије, због преузимања предсједавања PABSEC-ом у наредној 

години." (крај) 

 


